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В статье рассматриваются вопросы взаимодействия следователя с прокурором на стадии возбуждения уголовного дела 
в уголовном судопроизводстве Социалистической Республики Вьетнам. Автором установлено, что процесс расследования 
любого уголовного дела довольно сложен, и при этом существует координация действий между многими государственными 
органами и должностными лицами, осуществляющими уголовное преследование в Социалистической Республике Вьетнам, в 
частности следственным органом и прокуратурой. В заключение автор приходит к выводу о том, что взаимоотношение между 
следственным органом и прокуратурой отражается в разных сферах на основе основных принципов взаимной координации 
усилий, направленных на качественное, полное и объективное расследование преступлений.
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The article examines the issues of interaction between the investigator and the prosecutor at the stage of initiating a criminal case in the criminal 

proceedings of the Socialist Republic of Vietnam. The author found that the process of investigation of any criminal case is rather complicated, and at 

the same time there is coordination of actions between many state bodies and offi cials in the Socialist Republic of Vietnam, in particular, such as the in-

vestigative body and the prosecutor's offi ce. In conclusion, the author comes to the conclusion that the relationship between the investigative body and 

the prosecutor's offi ce is refl ected in different areas on the basis of the basic principles of mutual coordination of efforts aimed at high-quality, complete 

and objective investigation of crimes.
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